

2018年
第三場
講座

2018
9月/Sep



唐偉章教授
Professor Timothy
Tong



在2018年9月，本會邀得香港理工大學校長唐偉章教授擔任嘉賓講者，並以「由青年人築起香港的未來」為題，向出席者介紹了理工大學教育理念，以及如何培育未來領袖。唐偉章教授於2009年出任香港理工大學校長。執掌理大前，是美國喬治華盛頓大學工程及應用科學院院長。唐教授認為大學校長這份培育年輕人的工作很有意義，也很重要，因為年輕人是推動社會發展不可缺少的部分。

In September 2018, the International Affairs Sub-Committee organized a Luncheon Talk on "Shaping Hong Kong's future through opening the mind of our Younger Generation" by Professor Timothy W. Tong, President of The Hong Kong Polytechnic University. Professor Tong took office as President of The Hong Kong Polytechnic University with effect from 2009. Prior to his current appointment, Professor Tong was Dean of the School of Engineering and Applied Science at The George Washington University in the United States. Professor Tong believed that nurturing the younger generation was essential as they would play an important role in further enhancing the development of the community.



2019
1月/Jan

2019年
第一場
講座



車品覺先生
Mr. Herbert Chia

在2019年1月，本會邀得車品覺先生擔任午餐會之嘉賓講者，車先生以「科技之傲慢與偏見」為題，分享在大數據中科技如何帶來商機。車品覺先生是紅杉資本中國基金專家合夥人，擁有十幾年豐富的數據實戰經驗，並在實踐中形成了獨特的數據化思考及管理方式。

Mr. Herbert Chia, Venture Partner of Sequoia Capital China Fund, was invited to speak at the January Luncheon on the topic "Pride and Prejudice of Technology" to participants in 2019. Mr. Chia is currently Venture Partner of Sequoia Capital China Fund. With over 10 years of experience in data strategy and analytics, he has formed his own unique way of data-thinking and data-management, and has original insights of the future of big data.